
Dobrý den,

v souladu s informačním zákonem žádám z pozice zastupitele pana starostu

Igora Trávníčka, aby mi poskytl následující požadované informace.

O informace jsem nejprve požádal vedoucí odboru, ale ta mě odkázala právě

na starostu (viz přiložená historie). Chápu to tak,že ani vedoucí odboru,

přes který objednávka šlá, nemá potřebné informace a nejsou nikde na úřadě

a rchivová ny.

Požadované informace prosím zašlete emailemna—

Děkuji-

1. Toto je poprvé co novoročenky objednáváme, nebo již jde o opakovaný

nákup, který byl i v předchozích letech? Kolik nás novoročenky stály v

minulosti?

2. Zašlete mi prosim všechny nabídky tiskáren a seznam oslovených tiskáren,

včetně textu žádosti a jejich odpovédi/nabidek.

3. Pro koho jsou novoročenky určeny?

4. Pokud budou novoročenky součástí Hrabovských listů, proč o pořízení

nerozhodla redakční rada, respektive Ráda IVIOb Hrabová, svým usnesením, ale

rozhodlo tom starosta? Proč o tom není v žádném zápisu z RMOb žádná

zmínka? Pokud je, a já si toho nevšiml, prosím o doložení daného rozhodnutí.

5. Zašlete mi kompletni ukázku novoročenky, respektive jejich konečnou

podobu, pokud ještě nemáte podobu konečnou, pak pracovní.

6. Jak budou novoročenky vypadat - počet stran, formát, papír.



7. Jaká je tedy konečná cena? Pokud správně počítám, tak při 73 Kč/ks a

celkové ceně 69 000 Kč to je divný počet novoročenek 945ks, což neodpovídá

ani počtu výtisků Hrabovských listů.

8. Tvorba: Kdo (jméno) bude pro novoročenku dodávat text, kdo (jméno)

grafiku a kdo (jméno) novoročenku bude v grafickém programu sázet? Kolik

nás tato "tvorba" bude stát celkově? Pokud dělají toto rozdílné osoby,

rozepište prosím náklady dle jednotlivých jmen/subjektů. Pokud bude za

práci odměněn šéfredaktor Hrabovských listů pan Jan Dvořákjinou než přímou

formou (např. odměna za celoroční práci), uveďte prosím jakou částkou a

jakou formou (odměna za celoroční práci, součást odměny za konkrétní číslo

Hrabovských listů, atp.)

Dem-

  


